

Occupational Therapist Opportunities
Full-time Contracts
Canadian Forces Base locations

Calian is proud to continue a long-standing contractual relationship with the Department of National Defence (DND) to provide healthcare services to the Canadian Armed Forces. Through the Health Care Provider Contract, Calian employs health care professionals across Canada who are integral to supporting the health and wellbeing of our military members.

About the OT roles:

Calian is currently seeking to hire Occupational Therapists to work with military members at Canadian Forces Base locations across Canada.

Locations include:

CFB Edmonton, AB

CFB Cold Lake, AB

CFB Comox, BC

CFB Esquimalt, (Victoria) BC

CFB Shilo, (Brandon) MB – *Signing Bonus!*

CFB Trenton, ON

CFB Petawawa, ON

CFB Valcartier, QC

CFB Gagetown, (Fredericton) NB

Collaborating within multi-disciplinary healthcare teams, these roles offer Occupational Therapists the opportunity to have a direct impact on the health and wellbeing of today's Canadian Armed Forces service members.

Occupational therapists are tasked with designing and implementing rehabilitation plans to restore a CAF member's functioning at home and work, and adapting environments impacting return to roles and routines.

These positions are ideal for candidates looking to work with a motivated population as part of a larger collaborative team. We offer attractive compensation packages and healthy work-life balance.



The Qualifications:

- Licensed as a Registered Occupational Therapist in the province of work
- Minimum of one year of experience working as an OT in adult mental health and/or physical rehabilitation, preferably with a return-to-work focus

The Contract:

Details: Full-time contract employee with benefits and paid leave
Clinic Hours: Monday to Friday, 7:30am to 4:00pm

If you're interested in a preliminary call regarding one of these opportunities, please contact Kate Johnston at kate.johnston@calian.com

**Opportunités pour Ergothérapeutes
Contrats à temps plein
Emplacements des bases des Forces canadiennes**

Calian est fière de poursuivre une relation contractuelle de longue durée avec le ministère de la Défense nationale (MDN) pour fournir des services de soins de santé aux Forces armées canadiennes. Par l'entremise de notre Contrat de Soins de Santé, Calian embauche des professionnels de la santé qui contribuent à la santé et au bien-être de nos militaires partout à travers le Canada.

À propos des rôles d'ergothérapeutes :

Calian cherche actuellement à embaucher des ergothérapeutes pour travailler avec les membres militaires dans les bases des Forces canadiennes à travers le Canada.

Les emplacements :

BFC Edmonton, AB
BFC Cold Lake, AB
BFC Comox, BC
BFC Esquimalt, (Victoria) BC
BFC Shilo, (Brandon) MB – des primes de signature sont disponibles !

BFC Trenton, ON
BFC Petawawa, ON
BFC Valcartier, QC
BFC Gagetown, (Fredericton) NB

Collaborant au sein d'équipes de soins de santé multidisciplinaires, ces rôles offrent aux ergothérapeutes la possibilité d'avoir un impact direct sur la santé et le bien-être des membres actuels des Forces armées canadiennes.

Les ergothérapeutes sont chargés de concevoir et de mettre en œuvre des plans de réadaptation pour rétablir le fonctionnement d'un membre des FAC à la maison et au travail, et d'adapter les environnements ayant un impact sur le retour aux rôles et routines.

Ces postes sont idéaux pour les candidats souhaitant travailler avec une population motivée au sein d'une équipe collaborative plus large. Nous offrons des forfaits de rémunération attrayants et un équilibre sain entre vie professionnelle et vie personnelle.



Les qualifications :

- Accrédité en tant qu'ergothérapeute enregistré dans la province de travail
- Minimum d'un an d'expérience en tant qu'ergothérapeute en santé mentale adulte et/ou en réadaptation physique, de préférence avec une orientation vers le retour au travail

Le contrat :

Détails : Employé à contrat à temps plein avec avantages et congé payé
Heures de la clinique : Du lundi au vendredi, de 7h30 à 16h00

Si vous êtes intéressé par un appel préliminaire concernant l'une de ces opportunités, svp veuillez contacter Kate Johnston à kate.johnston@calian.com